
 
 
 
 

 
 
 
 
 
  
 
 
  
  
 
 
 

 
 

天数 行程安排 早 午 晚 当地 4酒店 

第一天 

吉隆坡  香港 

在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往【香港】。抵达后开始【香港市区半日游】【女人街】

【鹅颈桥底打小人+叮叮车】【1881】(前水警总部、旧消防局)【星光大道】。 

   
香港悅來酒店

或同级 

第二天 

香港 ► 澳门 ► 珠海 

今天接送往人工岛新体验【港珠澳大桥】(世界七大奇迹、世界最长跨海大桥)。乘搭金巴

巴士跨越港珠澳大桥抵达澳门口岸，前往【*澳门市区游】【渔人码头】【大三巴牌坊】【澳门

手信店】【澳门埃菲尔塔】(停车拍照)、【银河酒店钻石表演】【威尼斯人度假村】；前往【珠

海】【拱北地下商场】(中国人气旺购物中心)。 

   
珠海华枫酒店 

或同级 

第三天 

珠海 ► 中山► 佛山 

游览【情侣路】【珠海渔女雕像】(珠海市的象征)【野狸岛】【*珠海日月贝】、打卡网红景点

【珠海爱情灯塔】【爱情邮局】【孙中山故居纪念馆】(中山故居、中山纪念馆)；【咀咀咀咀咀咀咀咀

咀】咀咀咀咀、咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀咀【岭南新天地】入住佛山酒店。 

   

佛山禅城区 

星汇四季酒店 

或同级 

第四天 

佛山► 顺德 ► 广州 

游览【佛山祖庙】【叶问馆和黄飞鸿纪念馆】前往【顺德】游览【*逢简水乡】；。前往【广州】

游览【荔枝湾】，你可自费参加【珠江夜游】 乘游船夜游珠江广州核心河段，欣赏广州

塔、海心沙、广州大桥、猎德大桥、星海音乐厅、海印桥、花城广场、琶醍等璀璨夜景。 

   

广州白云机场

丽呈睿轩酒店 

或同级 

第五天 

广州 ► 番禺 ► 广州 

游览【花城广场】【广州塔】(不含上塔费)；外观【双子星塔】；游览【海心沙公园】。前往【壹

马商场】 

   

广州白云机场

丽呈睿轩酒店 

或同级 

第六天 

广州  吉隆坡 

游览【永庆坊】【粤剧博物馆】；前往【上下九步行街】直到集合时间送往机场乘搭航班飞往

吉隆坡。 

   - 

第七天 
吉隆坡 

抵达家园。  
   - 

 

购物站 珠宝、养生馆、竹炭、丝绸、乳胶 

指定项目 (*) 澳门一日游 + 珠海日月贝+ 逢简水乡 
收费 (人民币) 

每人 RMB330 

 
 
 

 
 

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。 

(由于是团体，所有团友务必要随团游览指定的购物站并参观，没兴趣的客人可以抱着观光为主的心态并耐心等候，以免发生冲突。

若不进站团费将有所提高，请多多包涵。) 

Tour Code: 7HMZC-OD  
(Updated: 01-May-2024) 

港珠澳大桥  世界最长跨海大桥 

风味餐：黄妈妈私房菜、佛跳墙、 

乳鸽餐、老广州粤菜特色、澳门式粤菜 

壹马商场 



 
  



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
  
 
 
  
  
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 

DAY ITINERARY B L D 
LOCAL 4* 

HOTEL 

1 

KUALA LUMPUR  HONG KONG 
Assemble at KLIA for your flight to Hong Kong. Upon arrival, complimentary Hong Kong half-day tour  
Ladies Market, Bowrington Villain Hitting + Hong Kong Tramways experience, 1881 Heritage (former 
marine police HQ & fire station), Avenue of Stars. 

   
Hong Kong Panda 
Hotel / Casa Hotel 

 or similar 

2 

HONG KONG ►MACAU ►ZHUHAI CITY 
Today transfer to new experience of an artificial island  Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge (7 Wonders 
of the World, the world's longest sea-crossing bridge). Take the shuttle bus to cross the Hong Kong-Zhuhai-
Macau Bridge and reach Macau City. Proceed with *Macau City Tour, Fisherman Wharf, Ruins of St. 
Paul's, Macau Souvenir Store, Parisian Macao Eiffel Tower (photo stop), Galaxy Hotel Diamond 
Show, and Venetian Resort. Transfer to Zhuhai City, Gongbei Port Plaza (popular shopping mall). 

   
Zhuhai Huafeng Hotel  

or similar 

3 

ZHUHAI CITY ►ZHONGSHAN CITY  ►FOSHAN CITY 
Visit Lover's Road, the Statue of Zhuhai Fisher Girl (the symbol of Zhuhai city). Visit Wild Beaver Island, 

*Zhuhai Sun-Moon-Bay. Visit the internet-famous site Zhuhai Love Lighthouse & Love Post Office, 
Museum of the Former Residence of Sun Yat-sen (Zhongshan's Former Residence, Sun Yat-sen 
Memorial Hall). Transfer to Foshan, and visit Juxiangyuan Bakery Museum  Its traditional production 
techniques of almond cookies and chicken cookies are listed on the provincial intangible cultural heritage 
list, Lingnan Xintiandi. Check-in hotel in Foshan city. 

   
Foshan Starry Four 

Seasons Hotel 
or similar 

4 

FOSHAN CITY►SHUNDE DISTRICT ►GUANGZHOU CITY 
Visit Foshan Ancestral Temple, Ip Man Museum & Huang Feihong Memorial Hall, Transfer to Shunde 

District, and visit *Fengjian Watertown. Transfer to Guangzhou City, and visit Lychee Bay, where 
you may join Pearl River Night Cruise (own expenses)  take a night cruise along the Pearl River in 
Guangzhou, enjoying Canton Tower, Haixinsha, Guangzhou Bridge, Liede Bridge, Xinghai Concert Hall, 
Haiyin Bridge, Huacheng Square, Padi, and the bright night views of Guangzhou. 

   
Guangzhou  Baiyun 

Airport Lichen Ruixuan 
Hotel or similar 

5 
GUANGZHOU CITY ►PANYU DISTRICT ►GUANGZHOU CITY 
Visit Shawan Ancient Town, Huacheng Square, Canton Tower (excluded tower entrance fee). View 
the Twin Towers. Visit Haixinsha Park. Transfer to  One Horse Shopping Mall  

   
Guangzhou  Baiyun 

Airport Lichen Ruixuan 
Hotel or similar 

6 
GUANGZHOU CITY  KUALA LUMPUR 

Visit Yongqingfang ， The Art Museum of Cantonese Opera ；Transfer to Shangxiajiu Pedestrian 

Street  until the time transfer to the airport for take flight back to Kuala Lumpur 

   - 

7 KUALA LUMPUR 
Arrival in Kuala Lumpur. 

   - 

Shopping Jewelry Store, Health Center, Bamboo Charcoal Store, Silk Store, Latex Store 

Compulsory 
Tour (*) Macau one-day tour, Zhuhai Sun-Moon-Bay, Fengjian Water Town 

Fee (Renminbi) 
RMB330 Per Pax 

Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge 
The world's longest sea-crossing bridge

Tour Code: 7HMZC-OD 
(Updated: 13-Jul-2023) 

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. 
As a group, all members are required to visit the designated shopping stations together. Those who are not interested, kindly be patient and 
based on the mindset of sightseeing, in order to avoid any conflicts. If you do not enter the station, tour fee might be increased. 

Tour Code: 7HMZC-OD  
(Updated: 01-May-2024) 

One Horse 

Shopping Mall 


